
 

國立中興大學接受各界捐助獎助學金申請表 
申請獎助學金 

名稱 
 

學制：□大學部  □進修學士班  □碩士班   □博士班 

身份：□本國生  □僑生  □外籍生  

已明瞭本校最新版本個資隱私權政策聲明與個人資料當事人權利聲明，同意本校使用其

申請相關資料於獎助學金相關業務，且概不退件。若其他獎學金有規定不得兼領其

他獎助學金，同意領取先通知得獎者之獎學金，放棄選擇權與不兼領獎學金。 

 

簽名：                         

申請日期：     年      月     日 

學院別： 學號： 

系級：                             系(所)            年級 

姓名： 手機： 

112 學年度 上學期 下學期 總平均 班上排名(%)碩二以上免填 

成績    上學期：班排名／班上人數；       % 

操行    下學期：班排名／班上人數；       % 

本學期已領或申請獎助學金之名稱與金額： 

已獲得之獎助學金名稱：_______________________  金額：___________元 

同時申請其他獎助學金名稱：_______________________ _______________________ 

備 

註      

一、收件期間：113年 11 月 1 日至 11月 29 日 17 時止。 

（至各系申請者，請依各系公告時間送件）。 

二、各界捐助獎助學金以申請一項為限。 

三、檢附上、下學期成績單(含班上排名)及相關資料(請依申請獎項之規

定提供資料)。 



 

 

Application Form for Scholarships and Grants Sponsored by Various Donors at  
National Chung Hsing University 

Name of the Scholarship   

Educational System: □ Bachelor's Degree       □ Continuing Bachelor's Degree   
                □ Master's Program        □ Doctoral Program 
Status: □ Domestic Student   □ Overseas Chinese Student   □ International Student     
The applicant acknowledges understanding the latest version of the university's Privacy Policy Statement and 
the Rights of the Data Subject Statement. The applicant agrees to the use of application-related data for 
scholarship and financial aid purposes by the university and accepts that the documents will not be returned. 
If other scholarships have regulations prohibiting the simultaneous receipt of additional scholarships, 
the applicant agrees to notify the scholarship recipient of the selected scholarship and to forfeit the right 
to choose and not receive the additional scholarships. 
                          Signature：                         

Application Date (YYYY-MM-DD):       

College: Student ID: 

Department/ Grade Levels:  
Department of (Institute of)                   Grade Levels 

Name: Phone Number: 

Academic Year 112 1st Semester 2nd Semester GPA  
(Grade Point Average) 

Class Rank (%) No need to fill out for students 
in the second year of a Master's program or higher 

Grade    
1st Semester: 
Class Ranking／Number of Students in the Class；    % 

Conduct Grade    
2nd Semester:   

Class Ranking／Number of Students in the Class；    % 
Name and Amount of Scholarships or Financial Aid Received or Applied for This Semester: 
Name of Scholarships or Financial Aid Received:_______________________  Amount:___________  NTD  

Names of Other Scholarships or Financial Aid Applied for Simultaneously: 

_______________________ ______________________、  ____________________ _______________________ 

Remarks     

1. Submission Period: From 11/01/2024 to 11/29/2024, until 5:00 PM. (Applicants 
should submit their materials according to the deadlines announced by each 
department.) 

2. Only one scholarship or financial aid sponsored by various donors may be applied 
for. 

3. Attach transcripts for the current and previous semesters (including class ranking) 
and relevant documents (please provide the information according to the 
requirements of the scholarship being applied for). 


